
 

 

REFERAT 

Fra styremøte i Harstad Båtforening. 

Nr: 5/2021 

 
Tid 23. august 2021 kl. 18.30 Sted Karlotbrygga 

  Referent Oddvar Teigland 

 

Deltakere Sissel Olsen, Mona Jensen, Frode Bygdnes, Oddvar Teigland, Ingar 

Paulsen og havnesjef Svein Ole Karlsen 

Meldt forfall Trond Heide 

  

Tiltredende  

Kopi sendt  

Neste møte Se møteplan 

 

INNHOLD 
 

16-2021 Leder ønsket velkommen. 

Litt orientering om drift i sommer  

Nettsida 

Vi får ikke treff på den nye nettsida vår ved googlesøk. Kun en annonse 

kommer opp. Vi ber Vidar Dinesen se på hva som kan gjøres. 

For utleie av Karlotbrygga må vi få flyttet «knappen» på et mer synlig 

sted.  Vidar Dinesen kontaktes av Oddvar. 

Oppdatert liste for tillitsvalgte i havna 

Lista er oppdatert og sendes til Vidar Dinesen for publisering på 

nettsida. I tillegg henger vi opp på de vanlige stedene. 

 

Leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Miljøansvarlig 

Bjørn Håkon Aune og Tor Arne Aronsen har svart ja til å være 

miljøansvarlige i havna. Havnesjef og Mona følger opp 

Slippen og husstyret 

Raymond Hansen har takket ja til å være i husstyret og på slippen. 

Gjennomgang sakslista fra forrige møte 

Vi er forsiktig med dugnad enda. Det er sannynlig med en ny 

smittebølge så vi avventer.  Gummidemperne på kai fem må byttes. 

Havnesjefen følger opp. 

Ytterligere «uværsfortøying» for å sikre kai 1. Styret ønsker dette gjort 

før vinteren. Landfeste eller tilleggslodd og kjetting vurderes. 

Havnesjefen følger opp. 

Nytt medlem til husstyret – vi forsøker å få noen til å stille. Følges opp 

på neste møte. Leder snakker med leder for husstyret 

Faste bredder på plasser må bli en del av en større sak der vi inkluderer 

investeringer, plan for utvikling av indre havn mm.  Saken forberedes 

for fremleggelse på neste årsmøte. 

 

Mona/ havnesjef 

 

 

 

 

 

Havnesjef 

 

Havnesjef 

 

 

 

Styret/ leder 

 

 

 

17-2021 Møte med tillitsvalgte 

Vi inviterer til møte med alle tillitsvalgte 8.september kl 18.30-20.30 

 

Medlemsmøte oktober 

Vi forbereder medlemsmøte. Vi satser på at det kan holdes på 

Karlottbrygga, men kun forutsatt at det ikke er smittvernsrestreksjoner. 

Hvis ikke finner vi alternativt lokale. 

Leder 

 

 

Styret/ leder 

18-2021 Høstvakta 

Vi har fått vaktlister i Havna-Mi. Alle får epost med vaktliste fra Havna 

M.i I tillegg finnes informasjon om vakt og vaktliste på Min side i Havna 

Mi. Resten går automatisk. Vakta går fra 10.september til 10.desember.   

Mona og Ingar er vaktansvarlig i år også.  Medlemmer som ønsker 

ekstravakter kan melde seg til vaktansvarlige. Informasjon sendes også 

pr sms. 

Havnesjef 

  



19-2021 Eventuelt 

Epost fra Rolf Mobakk vedr KNBF-bøyer. Mona orientere om flytting av 

bøyene. Styret besluttet at Einar Karlsens dieselkostnader dekkes. 

Leder svarer på eposten fra Rolf Mobakk. For øvrig forholder styret seg 

til det forrige vedtaket i saken. 

KNBF-kontakt 

Oddvar Teigland blir foreningens KNBF-kontakt. 

Mona/ Oddvar/ 

Ingar 

 

Saker til oppfølging/ videre behandling: 

• Gjennomgang av Havna Mi med styret 

• Strategi og mål for styreperioden 

• Langsiktig investeringsplan 

• Gjennomgang av vedtektene – til alles felles forståelse 

• Nøkkelsystem 

• Sak til årsmøtet om endring i havnereglementet § 2 

• Sak til årsmøtet? – egen miljøansvarlig 

• Sak 9 -2021 Godtgjørelse til tillitsvalgte 

• Faste båtplassbredder og priser.  


